
Tretja vloga poslanca Pišeka in tovarišev Je 
predložena trgovinskemu ministru in razpravlja o 
draginji, ki vlada v naših krajih. Ker so cene mtf-
nulakturnemu blagu tako izvanredno visoke, si revni 
ljudje ne morejo preskrbeti obleke in raste radi tega 
obča nevolja. Ponekod otroci ne morejo več v šolo m 
cerkev. Ker vlada dosedaj še ni ničesar ukrenila to
zadevno, prodajalcem blaga, usnja, obleke in črev
ljev ni predpisala maksimalnih cen, med tem ko iih 
je predpisala za deželne pridelke, ima trgovinski mi

nister odgovoriti, kaj namerava vlada storiti, da se 
olajša beda ljudstva. Vlada naj odgovori, dali je 
voljna, vpeljati kontrolo nad prodajaloi vsakdanjih 
potrebščin, predvsem obleke in zlasti nad prekupoi 
izdelkov in surovin, osobito kož za usnje. 

Nadalje so vložili poslanci Jugoslovanskega, 
kiuba interpelacijo, v kateri opozarjajo ministra za 
socijalno politiko na nujno potrebo modernega vini
čarskega reda za Slovenijo. Na raznih enketah in 
posvetovanjih viničarjev in vinogradnikov se je izde
lal že marsikak načrt, po katerem bi se vlada lahke 
ravnala pri izdelavi viničarskega reda. Socijalae 
pravičen viničarski red je nujno potreben in gospod 
minister za socijalno politiko naj uvažuje to nujno po
trebo reforme viničarskega vprašanja; gradivo Je vi 
ta namen že zbrano. 

Tudi na kadilce je zmislil Jugoslovanski kluBv 
Giavni direktor uprave monopola za tobak je pr9d 
meseci v budžetni razpravi sicer obljubil na zahteve 
in vprašanje zastopnika Jugoslovanskega kluba^ da 
bo monopolna uprava preskrbela v par mesecih po
sebni tobak po nizki ceni za pipo, ali je tudi same 
ostalo pri obljubi. Ker se ni ničesar storilo, da do
bijo revnejši kadilci primerno množino cenega toba
ka, ima finančni minister podati tozadevni odgovor. 

Iz vseh interpelacij, ali kakor jih Srbi imenu
jejo, upitov, se razvidi, da razumevajo naši poslan
ci potrebe ljudstva. Sedaj je odvisno od vlade, da 
reši stavljena vprašanja na povoljni način. Ako tega 
vlada noče storiti, kar zahtevajo poslanci, potem no
si odgovornost ona in ne poslanci. 

Sedaj naših zastopnikov ni več v vladi, niti v 
Beogradu, niti v Ljubljani, in bodo polagali račune 
o svojem delovanju za ljudstvo poverjeniki in minist
ri, ki so izšli iz naših nasprotnih taborov« 

Zvesti svojim načelom, se trudijo naši poslan 
<*■, da bi izposiovali našemu slovenskemu lmdstvu 
vse one pravice, ki se zamorejo pridobiti. Poslanec 
Frano Pišek je stavil že v prvih dnevih svojega bi 
vanja v Beogradu razne interpelacije, ki jasno kaže
jo, da imajo naši poslanci res voljo pomagati, koder 
»e pomagati da. Prvo interpelacijo je poslal g. FiSek 
finančnemu ministru v zadevi izjednačenja državnih 
stavkov. Jugoslovanski klub je mnenja, da m n n d r 
Javljani imeti enake dolžnosti in tudi enake pravice. 
K,'ub je predložil v septembru leta 1020 bivšemu Ho. 
odiioru predlog, ki je bil sprejet in v katerem se je 
saUtevnlo, da naj soodločujejo pri izjednačenju dav 
kov vsi interesentidavkoplačevaloi vseh slojev, ka

Delovanje naših poslancev. 
tere je trebazaslišatt, preduo se izdelajo tozadevni 
predlogi. Tudi iz socijalnih in gospodarskih razlo
gov je potrebno izjednačenje državnih direktnin dav
kov. 

Druga interpelacija poslanca Pišeka se bavi s 
prehrano revnejših slo'ev v naših krajih in je na
slovljena na prehranjevalnega ministra. Vsak, ki po
zna vinorodne kraje naše Štajerske, ve, da trpijo ra
vno v teh krajih ljudje najbolj na pomanjkanju živil 
kar se opaža posebno spomladi. Zima je tukaj, 'ljudje 
rabijo nujno pomoč v živilih. Prehran;evalni min;<? 
ter ima torej odgovoriti: Ali je storil Že kaj v lelej 
važni zadevi in kakšne načrte ima glede prehrane za 
bodoče mesoe? 


